



ໂຮງຮຽນວັນອາທິດ

ວັນອາທິດທີ 18 ຕຸລາ 2020 (10-18-2020)

ຄຳພັນສັນຍາຂອງພຣະຄຣິດຕໍ່ພວກເຮົາ

ທ່ານສອນບົດຮຽນຫຍັງກ່ຽວກັບຄວາມຕັ້ງໃຈເມື່ອເຕີບໃຫຍ່ຂຶ້ນ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ແມ່ນແຕ່ໃນຊ່ວງເວລາທີ່ຫຍຸ້ງຍາກທີ່ສຸດຂອງພວກເຮົາ, ພຣະຄຣິດໄດ້ກະທຳເພື່ອຈະຮັກເຮົາ ແລະນຳພວກເຮົາໃຫ້ມາຫາພຣະເຈົ້າ.

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຄຳພັນສັນຍາ. ຄຳເວົ້ານີ້ເຮັດໃຫ້ທ່ານລຳຄານບໍ່? ວັທນະທັມຂອງພວກເຮົາກຳລັງຈະກາຍເປັນນັບມື້ນັບເສີຍ ເມີຍຕໍ່ຄວາມຄິດເຮື່ອງຄຳພັນສັນຍາ, ຈຸດສຳຄັນແມ່ນພວກເຮົາບໍ່ເຮັດໃຫ້ກົງກັບຄວາມຕັ້ງໃຈ. ຍົກຕົວຢ່າງ, ພວກເຮົາ ພ້ອມແລ້ວທີ່ຈະຈ່າຍໃນຮາຄາພິເສດທີ່ບໍ່ຮີສັດສາຍເຄໂບລໂຄສະນາລົດຮາຄາ ແຕ່ຫຼັງຈາກນັ້ນພວກເຮົາກໍປັບປ່ວນໃຈ ເມື່ອເຫັນວ່າຮາຄາດັ່ງກ່າວຢູ່ໃນຄຳພັນສັນຍາພຽງແຕ່ບີນຶ່ງ. ຮ້າຍແຮງໄປກວ່ານັ້ນ, ການແຕ່ງງານຕາມປະເພນີແມ່ນ ນັບມື້ນັບຮຸນແຮງລົງໄປເລື້ອຍໆ ເປັນເວລາຫລາຍທົດສະວັດມາແລ້ວ. ແຕ່ດຽວນີ້ກໍເກືອບຮອດລະດູໃບໄມ້ຫລົ່ນແລ້ວ. ໃນບັນດາຫນຸ່ມສາວ ໄດ້ປະເມີນວ່າ 25 ເປີເຊັນຂອງພວກເຂົາຈະບໍ່ແຕ່ງງານເລີຍ. ເຫດຜົນນຶ່ງນັ້ນກໍແມ່ນກ່ຽວກັບຄຳ ພັນສັນຍາ. ຄົນທັງຫລາຍບໍ່ຢາກຮັກສາຄຳພັນສັນຍາຈົນຕອດຊີວິດທີ່ພວກເຂົາບໍ່ແນ່ໃຈວ່າຈະເຮັດໄດ້ແທ້.

ຄຳພັນສັນຍາມີຄວາມເພິ່ງພໍໃຈຫລາຍຂຶ້ນເມື່ອພວກເຮົາຮູ້ຈັກວ່າອີກຝ່າຍນຶ່ງເຮັດຕາມທີ່ສັນຍາກັບເຮົາຢ່າງແທ້ ຈິງແລະມີສິ່ງດີທີ່ສຸດໃນໃຈ. ນັ້ນແມ່ນສິ່ງທີ່ເຮັດໃຫ້ຄວາມສັມພັນຂອງພວກເຮົາກັບພຣະເຈົ້ານັ້ນພິເສດ ພຣະອົງໃຫ້ຄຳ ພັນສັນຍາກັບພວກເຮົາກ່ອນທີ່ພວກເຮົາຈະໃຫ້ຄຳພັນສັນຍາກັບພຣະອົງ. ແລະຍິ່ງໄປກວ່ານັ້ນ, ເຖິງແມ່ນຄຳພັນ ສັນຍາຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະອົງສັ່ນຄອນ ບໍ່ພັນຄົງ, ແຕ່ພຣະອົງບໍ່ເຄີຍຍົກເລີກຄຳພັນສັນຍາທີ່ມີຕໍ່ພວກເຮົາ, ການຊົງ ສຳແດງທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ທີ່ສຸດໃນສິ່ງນີ້ແມ່ນຢູ່ໃນຄວາມພົ້ນຂອງພວກເຮົາ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ?

1. ໂຣມ 5:6-8

6 ຂນະທີ່ເຮົາທັງຫລາຍຍັງຂາດກຳລັງ ພຣະຄຣິດໄດ້ຊົງສົ່ງພຣະຊົນເພື່ອແທນຄວາມຊົ່ວອະທັມຕາມເວລາອັນເໝາະ ສົມ 7 ດ້ວຍວ່າບໍ່ສູ້ຈະມີໃຜຍອມຕາຍແທນຄົນຊອບທັມ ແຕ່ບາງທີ່ອາດຈະມີຄົນກ້າຕາຍແທນຄົນດີກໍໄດ້ 8 ແຕ່ຝ່າຍ ພຣະເຈົ້າຊົງສຳແດງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງແກ່ເຮົາທັງຫລາຍ ຄືຂນະທີ່ພວກເຮົາຍັງເປັນຄົນຜິດບາບຢູ່ນັ້ນ ພຣະຄຣິດ ໄດ້ຊົງຍອມສົ່ງພຣະຊົນແທນເຮົາທັງຫລາຍ"

ຂ່າວປະເສີດ. ຄຳນີ້ມີຄວາມໝາຍວ່າຂ່າວດີ, ແລະພວກເຮົາໄດ້ພົບຂ່າວດີທີ່ສຸດຢູ່ໃນພຣະຄຳພີຂຶ້ນພວກເຮົາບໍ່ເຄີຍ ໄດ້ພົບມາກ່ອນ. ໃນຈິດໝາຍຂອງອັດສາວິກໂປໂລທີ່ຂຽນໄປກຸງໂຣມ ເພິ່ນໄດ້ອະທິບາຍຂ່າວປະເສີດຢ່າງຊັດເຈນທີ່ ສຸດ ທີ່ວ່າເປັນຂ່າວດີນັ້ນແມ່ນ, ເມື່ອພວກເຮົາສິ້ນຫວັງແລະສິ້ນຫວັງໃນຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ, ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ນັ່ງ ເອົາແຂນຂອງພຣະອົງກອດເອິກ ຫວັງໃຫ້ພວກເຮົາຈະກະທຳຮ່ວມກັນ ກ່ອນທີ່ຈະໄດ້ເຂົ້າໄປສູ່ຄວາມສັມພັນກັບພຣະ ອົງ. ແຕ່ພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ເລີ່ມກ່ອນ.

ການເຄື່ອນໄຫວທຳອິດແມ່ນຫຍັງ? ພຣະເຢຊູຄຣິດ, ພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະເຈົ້າ, ໄດ້ມາສູ່ໂລກນີ້ຕາຍເພື່ອຈ່າຍຄ່າໄຖ່ບາບຂອງພວກເຮົາ. ນັ້ນແມ່ນຂ່າວດີ. ຄວາມສັມພັນຂອງພວກເຮົາກັບພຣະເຈົ້າທີ່ຖືກຕ້ອງນັ້ນບໍ່ແມ່ນໂດຍການເຮັດດີ ຫລືມີຄວາມສາມາດທີ່ຈະເຮັດຕາມພຣະບັນຍັດສິບປະການໝົດທຸກຂໍ້. ຕາມຄວາມຈິງແລ້ວ, ພຣະຄັມພິກ່າວວ່າເປັນໄປບໍ່ໄດ້. ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດຮັກສາພຣະບັນຍັດທັງໝົດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້, ດັ່ງນັ້ນ ພຣະເຈົ້າຈຶ່ງໄດ້ສະເດັດມາແລະໄດ້ກະທຳເພື່ອພວກເຮົາໂດຍທາງພຣະເຢຊູ. ພຣະອົງມີຊີວິດທີ່ສົມບູນແບບແລະຫຼັງຈາກນັ້ນພຣະອົງກໍໄດ້ຕາຍແທນທີ່ຂອງພວກເຮົາເທິງໄມ້ກາງແຂນທີ່ໂກລະໂຄທາ, ຈ່າຍຄ່າໄຖ່ບາບໃຫ້ແກ່ພວກເຮົາ.

ແລະສິ່ງນັ້ນໄດ້ນຳພວກເຮົາໄປຫາຄຳຖາມທີ່ສຳຄັນວ່າ: ເປັນຫຍັງ? ເປັນຫຍັງພຣະເຈົ້າຈຶ່ງສະລະຄວາມສະບາຍແລະພຣະຮັສມີແຫ່ງສວັນສະເດັດລົງມາສູ່ໂລກນີ້ພຽງເພື່ອຈະຕາຍເພື່ອພວກເຮົາ? ພຣະຄັມພິກ່າວໄວ້ຢ່າງຈະແຈ້ງ: ພຣະອົງຊົງຮັກພວກເຮົາ. ຂໍ້ທີ່ຮູ້ຈັກດີທີ່ສຸດໃນຄັມພິແມ່ນຢູ່ໃນໂຍຣັນ 3:16 “ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າຊົງຮັກໂລກ ຈົນໄດ້ປະທານພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງ, ເພື່ອວ່າທຸກຄົນທີ່ເຊື່ອໃນພຣະບຸດນັ້ນຈະບໍ່ຈົບຫາຍ ແຕ່ມີຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດ.” ຄວາມຮັກແມ່ນລູກກຸນແຈ(ແມ່ນຄຳຕອບ).

ໃນພາສາກຣີກ, ພາສາດັ້ງເດີມທີ່ຜູ້ຂຽນໃຊ້ໃນພຣະຄັມພິໃໝ່, ຄຳສັບສຳລັບຄວາມຮັກມີຄວາມໝາຍທີ່ເລິກເຊິ່ງແລະເລິກເຊິ່ງກວ່າໃນພາສາອັງກິດຂອງພວກເຮົາ. ຄຳສັບສຳລັບຄວາມຮັກທີ່ໃຊ້ໃນໂຣມ 5: 8 ແມ່ນ **ອາກາເປ**, ຊຶ່ງເປັນແນວຄວາມຄິດຂອງຄວາມມຸ່ງໝັ້ນ ຫລືການເສັຽສະລະ. **ອາກາເປ** ນຳໄປສູ່ການກະທຳ. ຄວາມຮັກຂອງພຣະເຈົ້າທີ່ມີຕໍ່ພວກເຮົາບໍ່ແມ່ນຄວາມຮູ້ສຶກເທົ່ານັ້ນ; ແຕ່ແມ່ນຄຳຫມັ້ນສັນຍາທີ່ພຣະອົງໄດ້ກະທຳໂດຍເຕັມໃຈສະລະຊີວິດສຳລັບພວກເຮົາ. ແລະພຣະອົງໄດ້ສເນີຄວາມຮັກນີ້ໃຫ້ພວກເຮົາເຖິງແມ່ນວ່າພວກເຮົາບໍ່ສົມຄວນໄດ້ຮັບ. ພຣະອົງຊົງກະທຳກ່ອນແລະສຳແດງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງທີ່ມີຕໍ່ພວກເຮົາເມື່ອພວກເຮົາບໍ່ສາມາດສະແດງໃຫ້ພຣະອົງເຫັນ.

"ຂ່າວດີ" ນີ້ແມ່ນສິ່ງທີ່ແຍກຄຣິສຕຽນອອກຈາກຄວາມເຊື່ອອື່ນໆ.

ຄວາມເຊື່ອອື່ນໆ

ຖ້າທ່ານເປັນຄົນດີ, ພຣະເຈົ້າຈະຮັກທ່ານ. ຖ້າທ່ານປະຕິບັດຮ່ວມກັນ, ພຣະເຈົ້າຈະຍອມຮັບທ່ານ.

ຄຣິສຕຽນ

ທ່ານບໍ່ດີ, ແຕ່ວ່າພຣະເຈົ້າຍັງຮັກທ່ານຢູ່, ເຖິງແມ່ນເຖິງຈຸດທີ່ຈະຕາຍແທນທ່ານ. ທ່ານບໍ່ມີຜູ້ຊ່ອຍໃນຄວາມບາບຂອງທ່ານ, ແຕ່ຢ່າງໃດກໍຕາມພຣະເຈົ້າຊົງຊ່ວຍທ່ານແລະຍອມຮັບທ່ານ.

ຈຸດສຳຄັນຂອງຂ່າວປະເສີດແມ່ນຄຳໝັ້ນສັນຍາ. ແມ່ນແລ້ວ, ພວກເຮົາຖືກເອີ້ນໃຫ້ເຮັດຕາມຄຳໝັ້ນສັນຍາຕໍ່ພຣະເຈົ້າ ແຕ່ຄຳໝັ້ນສັນຍານັ້ນຈະຕ້ອງເຂົ້າໃຈໂດຍອີງໃສ່ຄວາມເປັນຈິງນີ້: ພຣະເຈົ້າຊົງໃຫ້ຄຳໝັ້ນສັນຍາກັບພວກເຮົາກ່ອນ. ແລະຄຳໝັ້ນສັນຍາຂອງພຣະອົງທັງໝົດແມ່ນຕັ້ງຢູ່ຕລອດໄປ, ບໍ່ວ່າພຣະອົງຈະໃຫ້ຄຳຫມັ້ນສັນຍາໃດໆກໍຕາມ.

2. ໂຣມ 5:9-11

9 ເຫດສັນນັ້ນເມື່ອພວກເຮົາໄດ້ຊົງຖືວ່າ ເປັນຄົນຊອບທັມແລ້ວດ້ວຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ ຫລາຍກວ່ານັ້ນອີກເຮົາທັງຫລາຍຈະພົ້ນຈາກພຣະພິໂຣດຂອງພຣະເຈົ້າໂດຍພຣະອົງ 10 ດ້ວຍວ່າຖ້າເມື່ອເຮົາທັງຫລາຍຍັງເປັນສັດຕູຕໍ່ພຣະເຈົ້າ ພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງໄຜດໃຫ້ພວກເຮົາໄດ້ກັບຄືນດີກັບພຣະອົງ ໂດຍທີ່ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງຊົງສິ້ນພຣະຊົນແລ້ວ ຫລາຍກວ່ານັ້ນອີກ ເມື່ອເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ກັບຄືນດີແລ້ວພວກເຮົາກໍຈະໄດ້ພົ້ນດ້ວຍການຊົງຄືນພຣະຊົນຂອງພຣະອົງ 11 ບໍ່ພຽງແຕ່ເທົ່ານັ້ນ ເຮົາທັງຫລາຍຍັງຊົມຊື່ນຍິນດີໃນພຣະເຈົ້າ ໂດຍທາງພຣະເຢຊູຄຣິດເຈົ້າຂອງພວກເຮົາ ຜູ້ຊົງເປັນເຫດໃຫ້ເຮົາທັງຫລາຍໄດ້ກັບຄືນດີກັບພຣະເຈົ້າ

ຂ່າວດີຂອງຂ່າວປະເສີດແມ່ນ, ໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາຍັງບໍ່ມີຜູ້ຊ່ອຍໃນຄວາມບາບຂອງພວກເຮົາ, ພຣະຄຣິດໄດ້ສະເດັດມາໃນໂລກນີ້ແລະໄດ້ສະລະຊີວິດເພື່ອພວກເຮົາ. ໄປໂລໄດ້ເນັ້ນໃຫ້ເຫັນສາມຢ່າງທີ່ເກີດຂຶ້ນກັບພວກເຮົາເນື່ອງຈາກພຣະຄຣິດໄດ້ຕາຍແທນພວກເຮົາ.

1. ປະກາດຄວາມຊອບທັມໂດຍພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູ. ຄຳວ່າຊອບທັມໝາຍຄວາມວ່າ "ຍືນຍ່າງຖືກຕ້ອງ" ຫລື "ການປະພຶດທີ່ຖືກຕ້ອງ." ເພື່ອເຂົ້າໃຈຄວາມຈິງງາມຂອງເຣື່ອງນີ້, ພວກເຮົາຕ້ອງເຂົ້າໃຈທັມະຊາດຂອງບາບກ່ອນ. ພຣະເຈົ້າຊົງບໍລິສຸດຢ່າງສົມບູນ, ແລະເພາະວ່າຄວາມບໍລິສຸດອັນແທ້ຈິງຂອງພຣະອົງ, ພຣະອົງບໍ່ສາມາດຢູ່ກັບຄວາມບາບໄດ້. ຂ່າວບໍ່ດີນັ້ນແມ່ນ "ທຸກຄົນເປັນຄົນບາບແລະຂາດຈາກພຣະຣັສມີຂອງພຣະເຈົ້າ"(ໂຣມ 3:23), ແລະບໍ່ມີໃຜໃນພວກເຮົາເປັນຄົນຊອບທັມດ້ວຍຕົວເຮົາເອງ. ສະນັ້ນໃນມື້ທີ່ຄວາມຕາຍຂອງພວກເຮົາມາເຖິງແລະພວກເຮົາຈະໄດ້ຍືນຍ່າງຕໍ່ໜ້າພຣະເຈົ້າຜູ້ບໍລິສຸດອົງດຽວນີ້ ຖ້າພວກເຮົາຖືກຊໍາຮະໃຫ້ເປັນຄົນຊອບທັມໃນອົງພຣະຄຣິດແລ້ວ ເຮົາກໍມີຄວາມຫວັງທີ່ຈະໄດ້ເຂົ້າໄປໃນທີ່ປະທັບຂອງພຣະອົງ.

2. ພົ້ນຈາກພຣະພິໂຣດຂອງພຣະເຈົ້າແລ້ວ. ໃນເວລາທີ່ພຣະໂລຫິດຂອງພຣະຄຣິດເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາເປັນຄົນຊອບທັມ, ພວກເຮົາກໍໄດ້ພົ້ນຈາກຄວາມພຣະພິໂຣດພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາບໍ່ຢາກຄິດກ່ຽວກັບພຣະພິໂຣດຂອງພຣະເຈົ້າແຕ່ເມື່ອໃຈຂອງເຮົາຄິດໃນສິ່ງນີ້, ສິ່ງນີ້ຈະຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາເຂົ້າໃຈເຖິງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງທີ່ມີຕໍ່ພວກເຮົາດີຂຶ້ນ. ພຣະເຈົ້າກຽດຊັງຄວາມບາບ, ແລະວ່າພຣະອົງຊົງເປັນພຣະເຈົ້າທີ່ຊອບທັມແລະທ່ຽງທັມ, ພຣະອົງຕ້ອງລົງໂທດບາບ. ຍ້ອນພຣະໂລຫິດຂອງພຣະຄຣິດ ພວກເຮົາຈະບໍ່ໄດ້ປະສົບກັບພຣະພິໂຣດຂອງພຣະເຈົ້າ, ແຕ່ຈະພົບ ກັບຄວາມຮັກແລະການຍອມຮັບຂອງພຣະອົງເທົ່ານັ້ນ.

3. ໄດ້ຄືນດີກັບພຣະເຈົ້າໂດຍຜ່ານການສິ້ນພຣະຊົນຂອງພຣະເຢຊູ. ບໍ່ພຽງແຕ່ພວກເຮົາຖືກເຮັດໃຫ້ເປັນຄົນຊອບທັມໃນສາຍພຣະເນດຂອງພຣະເຈົ້າແລະພົ້ນຈາກພຣະພິໂຣດຂອງພຣະອົງ ແຕ່ພວກເຮົາຍັງໄດ້ຮັບການຄືນດີກັບພຣະເຈົ້າໂດຍຜ່ານທາງຄວາມຕາຍຂອງພຣະຄຣິດ. ທີ່ໃຈກາງຂອງຂ່າວປະເສີດ, ພວກເຮົາໄດ້ເຫັນພຣະເຈົ້າຍິ່ນມືອອກມາຫາພວກເຮົາເພື່ອໃຫ້ພວກເຮົາຄືນດີກັບພຣະອົງ. ຄວາມສຸກແລະຄວາມເພິ່ງພໍໃຈທີ່ສຸດທີ່ພວກເຮົາໄດ້ປະສົບ ບໍ່ແມ່ນເງິນ, ໝູ່ເພື່ອນ, ຫຼືປະສົບການທີ່ເຢັນກະດ້າງ, ແຕ່ໃນຄວາມສັມພັນສ່ວນຕົວກັບຜູ້ທີ່ສ້າງເຮົາ. ແຕ່ຄວາມບາບຍັງຄົງຢູ່ພວກເຮົາອອກຈາກປະສົບການກັບຄວາມສັມພັນນັ້ນເພາະວ່າບາບຂອງພວກເຮົາທຳລາຍຄວາມສັມພັນຂອງພວກເຮົາກັບພຣະເຈົ້າ. ການຕາຍຂອງພຣະເຢຊູເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຄືນດີ ກັບໄປສູ່ຄວາມສັມພັນກັບພຣະອົງ. ເວົ້າອີກຢ່າງໜຶ່ງ, ຄວາມຕາຍຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ປົວແປງບ່ອນແຕກຫັກ ແລະຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຮົາມີຊີວິດຢູ່ໃນຄວາມສັມພັນກັບພຣະເຈົ້າ, ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ດຳລົງຊີວິດທີ່ມີຄວາມໝາຍ. ພຣະຄຣິດໃຫ້ຄຳໝັ້ນສັນຍາກັບພວກເຮົາບໍ່ພຽງແຕ່ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາເປັນຄົນດີກວ່າເກົ່າ; ພຣະອົງໄດ້ນຳພວກເຮົາກັບຄືນໄປຫາຜູ້ທີ່ສ້າງເຮົາຂຶ້ນມາ ໃຫ້ເປັນຄົນແນວໃດ.

3. ໂຣມ 5:12, 18-21

12 ເຫດດັ່ງນີ້ການຊົງພິພາກສາລົງໂທດໄດ້ມາເຖິງຄົນທັງປວງ ເພາະການລະເມີດເທື່ອດຽວສັນໃດ ການຊົງກະທຳອັນຊອບທັມເທື່ອດຽວກໍານຳການບົດປ່ອຍແລະຊີວິດມາເຖິງຄົນທັງປວງສັນນັ້ນ... 18 ດ້ວຍວ່າຄົນຈຳນວນຫລາຍຕົກເປັນຄົນຜິດບາບເພາະມະນຸດຄົນດຽວທີ່ບໍ່ເຊື່ອຟັງສັນໃດ ຄົນຈຳນວນຫລາຍກໍຈະໄດ້ຊົງຖືວ່າເປັນຄົນຊອບທັມ ເພາະພຣະອົງຜູ້ດຽວທີ່ໄດ້ຊົງເຊື່ອຟັງສັນນັ້ນ 19 ພຣະບັນຍັດໄດ້ມີຂຶ້ນກໍເພື່ອຄວາມຜິດຈະໄດ້ປາກົດຫລາຍຂຶ້ນ ແຕ່ທີ່ໃດມີຄວາມຜິດບາບປາກົດຫລາຍຂຶ້ນ ພຣະກະຣຸນາຄຸນກໍຈະມີຫລາຍສິ້ນຂຶ້ນໃນທີ່ນັ້ນ 20 ເພື່ອວ່າຄວາມຜິດບາບໄດ້ຄອບງວມໃຫ້ເຖິງຄວາມຕາຍສັນໃດ ພຣະກະຣຸນາຄຸນກໍຈະໄດ້ຄອບງວມດ້ວຍຄວາມຊອບທັມ ໃຫ້ເຖິງຊີວິດອັນຕລອດໄປເປັນນິດໂດຍທາງພຣະເຢຊູຄຣິດອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເຮົາທັງຫລາຍສັນນັ້ນ 21 ເຫດສັນນັ້ນຄວາມຜິດບາບໄດ້ເຂົ້າມາໃນໂລກເພາະດ້ວຍມະນຸດຄົນດຽວ ແລະຄວາມຕາຍກໍໄດ້ເກີດມາຍ້ອນຄວາມຜິດບາບນັ້ນ ຢ່າງນັ້ນແຫລະ, ຄວາມຕາຍຈຶ່ງໄດ້ລາມໄປເຖິງມະນຸດທຸກຄົນ ເພາະວ່າທຸກຄົນໄດ້ເຮັດບາບແລ້ວ"

ຄຳສັນຍາຂອງພຣະຄຣິດຕໍ່ພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ສິ້ນສຸດລົງເມື່ອພຣະອົງເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຊອບທັມໃນສາຍພຣະເນດຂອງພຣະເຈົ້າ; ຄວາມຕາຍຂອງພຣະຄຣິດຍັງໝາຍຄວາມວ່າເຮົາຈະໄດ້ຢູ່ກັບພຣະເຈົ້າເມື່ອເຮົາຕາຍໄປ. ເນື່ອງຈາກຄຳໝັ້ນສັນຍາຂອງພຣະເຢຊູໄດ້ສິ້ນຍາກັບພວກເຮົາ, ເມື່ອພວກເຮົາໝົດລົມຫາຍໃຈ, ຈິດວິນຍານຂອງພວກເຮົາຈະໄດ້ເຂົ້າໄປໃນທີ່ປະທັບຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະພຣະຜູ້ຊ່ວຍໃຫ້ພົ້ນຂອງພວກເຮົາ, ບ່ອນທີ່ພວກເຮົາຈະໄປຢູ່ກັບພຣະອົງຕອດໄປໃນຄວາມສຸກອັນສົມບູນແບບ ມີຄວາມສຸກໂດຍບໍ່ມີບາບ. ເປັນຫຍັງຈຶ່ງເປັນຂ່າວສານທີ່ດີທີ່ສຸດຂອງຄົນທັງປວງ? ດັ່ງທີ່ພວກເຮົາເຫັນໃນຂໍ້ 12, ມະນຸດທັງໝົດໄດ້ສືບທອດທັມມະຊາດຄວາມບາບຂອງອາດາມ ນັ້ນໝາຍຄວາມວ່າພວກເຮົາກຳລັງມຸ້ງໜ້າໄປທານະຣິກ ຖ້າພວກເຮົາບໍ່ໄດ້ຮັບຂອງປະທານທີ່ອັດສະຈັນນີ້ໂດຍພຣະຄຸນຂອງພຣະເຈົ້າ. ແຕ່ຖ້າຫາກພວກເຮົາໄດ້ຮັບໂດຍທາງຄວາມເຊື່ອຊຶ່ງເປັນຂອງປະທານທີ່ພຣະເຢຊູຊົງມອບໃຫ້ຜ່ານຄວາມຕາຍຂອງພຣະອົງເທິງໄມ້ກາງແຂນ, ພຣະເຈົ້າກໍປະທານຊີວິດນິຣັນດອນໃຫ້ພວກເຮົາ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ຢາກຊ່ວຍພວກເຮົາໃຫ້ພົ້ນຈາກບາບເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ພຣະອົງຍາກຢູ່ກັບພວກເຮົາຕອດໄປ. ນັ້ນແມ່ນຄຳໝັ້ນສັນຍາທີ່ອັດສະຈັນໃຈ!

ຍັງມີຄຳຖາມນຶ່ງອີກວ່າ: ທ່ານໄດ້ຮັບຄວາມຊອບທັມ-ຕາມທີ່ກ່າວໄວ້, ພົ້ນຈາກພຣະພິໂຣດ, ການຄົນດີ, ຄວາມຮັກທີ່ໃຫ້ມີຊີວິດນິຣັນຈາກພຣະເຈົ້າ ແລ້ວບໍ່? ຂັ້ນຕອນການກະທຳຂອງທ່ານໃນການໄດ້ຮັບຂອງຂວັນແຫ່ງພຣະຄຸນນີ້ພຽງແຕ່ເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນ! ຊຶ່ງເອີ້ນວ່າຄວາມເຊື່ອ. ອະທິຖານດຽວນີ້ກັບພຣະເຈົ້າແລະສາລະພາບວ່າທ່ານເປັນຄົນບາບທີ່ຕ້ອງການການໃຫ້ອະພິຍ ແລະທ່ານຕ້ອງການທີ່ຈະໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະພິຍນັ້ນໂດຍຜ່ານການຊົງຊຳຮະທີ່ພຣະເຢຊູໄດ້ຈ່າຍຄ່າໄຖ່ແລ້ວເທິງໄມ້ກາງແຂນຜ່ານການຫລັ່ງພຣະໂລຫິດຂອງພຣະອົງ. ພຣະເຈົ້າຮັກທ່ານເກີນກວ່າທີ່ທ່ານຄິດ, ແລະພຣະອົງຊົງສັນຍາທີ່ຈະໃຫ້ຄວາມຮັກນັ້ນແກ່ທ່ານ.

ນຳໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານຈະຕອບສນອງຕໍ່ຄຳໝັ້ນສັນຍາຂອງພຣະຄຣິດແນວໃດ? ພິຈາລະນາເບິ່ງການນຳໃຊ້ດັ່ງຕໍ່ໄປນີ້:

- **ອະທິຖານ.** ຖ້າທ່ານບໍ່ເຄີຍຕ້ອນຮັບເອົາພຣະເຢຊູຄຣິດໃຫ້ເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະເປັນພຣະຜູ້ໂຜດໃຫ້ພົ້ນຂອງທ່ານ, ຈົ່ງຕ້ອນຮັບເອົາພຣະອົງໃນເວລານີ້. ຊອກຫາຄົນທີ່ທ່ານຮູ້ຈັກ ຜູ້ທີ່ເປັນຄຣິສຕຽນທີ່ຖວາຍຕົວແລະຂໍໃຫ້ລາວພາທ່ານເຮັດຕາມຂັ້ນຕອນໃນການໄວ້ວາງໃຈໃນພຣະຄຣິດໃຫ້ພຣະອົງເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແລະພຣະຜູ້ໂຜດໃຫ້ພົ້ນຂອງທ່ານ.
- **ຈິດໄວ້.** ອະທິຖານແລະຄິດຕົກຕອງກ່ຽວກັບຄຳສັນຍາຂອງພຣະຄຣິດຕໍ່ທ່ານ. ຖາມຕົວເອງວ່າ: “ ຂ້ອຍມີຊີວິດຢູ່ໄດ້ແນວໃດໂດຍຄຳສັນຍາອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຢຊູຕໍ່ຂ້ອຍ?” ຂຽນບາງຢ່າງທີ່ທ່ານສາມາດດຳລົງຊີວິດທີ່ແຕກຕ່າງເນື່ອງຈາກຂອງປະທານທີ່ຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງທີ່ໃຫ້ແກ່ທ່ານ.
- **ແບ່ງປັນ.** ໃນອາທິດນີ້, ແບ່ງປັນຄວາມຮັກແລະພຣະສັນຍາຂອງພຣະຄຣິດກັບຄົນທີ່ບໍ່ເຄີຍໄດ້ຍິນມາກ່ອນ. ຈົ່ງອະທິຖານວ່າຂໍໃຫ້ພຣະເຈົ້າບອກຊື່ຂອງຜູ້ໃດຜູ້ນຶ່ງມາສູ່ຈິດໃຈຂອງທ່ານ ຜູ້ທີ່ຕ້ອງການຢາກໄດ້ຍິນຂ່າວດີຂອງຂ່າວປະເສີດ, ແລະຈາກນັ້ນຈົ່ງໃຫ້ສິ່ງນີ້ສຳຄັນເປັນນຶ່ງໃນການແບ່ງປັນຂ່າວດີກັບພວກເຂົາ.

ຄົນຈຳນວນຫລາຍຂໍຄຳໝັ້ນສັນຍາຈາກພວກເຮົາ, ແລະມີຫລາຍໆເຫດຜົນທີ່ພວກເຮົາສາມາດໃຫ້ໄດ້. ແຕ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ສັນຍາກັບພວກເຮົາແລະລໍຖ້າການຕອບຮັບທີ່ພວກເຮົາຈະບໍ່ເສັຽໃຈໃນການປະທານໃຫ້ຂອງພຣະອົງ.